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1 
 

Openen commissievergadering en vaststellen van de agenda 
Voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur 
Agenda is vastgesteld 
 

2 
 

Algemene mogelijkheid tot inspreken (over zowel geagendeerde als niet 
geagendeerde commissieonderwerpen) 
Geen insprekers 
 

3 
 

Vragen commissieleden over niet geagendeerde onderwerpen (vragenrecht 
m.b.t. actuele politieke bestuurlijke commissieonderwerpen) 
Vraag Dhr. Van Loon (CDA) inz. Aanpak N279 (vraag is gepubliceerd in iBabs) 
 
Wethouder Coppens beantwoord de vragen. College is bekend met verhaal van de 
ondernemers en contact met ondernemers is goed. Zij zijn belangrijke 
gesprekspartner in deze. Gezamenlijk plan van aanpak voor N279, hier wordt 
gekozen voor brede belangen benadering. Volgende stap is de verkeersstudie, 
hierbij wordt gebruik gemaakt van nieuwste verkeersmodel. Een leefbaarheids-
analyse gele-plan gebied is inbegrepen. Deze studie is eind 2023 gereed. 
Participatie is belangrijk onderdeel van deze gespreksfase. Participatietraject wordt 
nu uitgewerkt en is eind 2023 gereed. Weth. Coppens zegt toe hier op terug te 
komen via een RIN. 
 
Naar verwachting zal de uitwerking van de gehele studie N279 medio 2024 gereed 
zijn voor besluitvorming.  
 
Mevr. Van Berlo: Wat wordt bedoeld met participatie? Bedoelt u alleen de 
wethouders of ook de diverse gemeenteraden?  
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Wethouder Coppens: Brede belangenbenadering is meer dan alleen wethouders, 
bestuurders. Gemeenteraden, ondernemers, omgeving, andere 
belangengroeperingen worden hier ook in meegenomen. Zodra participatietraject is 
uitgewerkt komen we daar bij u op terug.  
 
Toezeggingen: Wethouder Coppens zegt toe op een later moment een RIN toe te 
sturen m.b.t. de gezamenlijke aanpak N279.  
 
 

4.a 
 

Vaststellen verslag commissie Financiën en Bestuur  d.d. 5 september 2023 
Vastgesteld 
 

4.b 
 

Lijst met toezeggingen 
Afgedaan 
 

4.c 
 

Mededelingen College van B&W 
Geen mededelingen 
 

5 
 

Controleverordening 2023 (voorbereiden besluitvorming - portefeuillehouder 
van Zeeland) 
 
Procesconclusie: Hamerstuk voor de raadsvergadering van 26 oktober 2023 
 
Toezeggingen: - 
 
Opinie: 
Eerste termijn: 
Dhr Remmers (SGB): er staat: de werkgroep financiën is geschrapt uit verordening. 
Waarom roepen wij werkgroep in het leven als we hier actief niets mee doen? 
 
Dhr. Vd Berg (D66): Hoe wordt controle van rechtmatigheidsverklaring door het 
college gecommuniceerd met de raad? Krijgen wij verklaring van de accountant 
over de rechtmatigheidsverklaring, ook als deze goed is?  
De boardletter is nieuw: is dit een samenvatting van de managementletter? Wordt 
deze opgesteld door de accountant? 
Wanneer boardletter wordt opgesteld is het raadzaam om vast te leggen op welke 
wijze burg. en wethouder reageren op de aanbevelingen van de accountant richting 
de raad, dit staat niet duidelijk in verordening beschreven. 
 
Dhr. Vd Elsen (DP): De raad krijgt de managementletter niet meer, maar de 
boardletter met bestuurlijk relevante punten. Wie bepaalt wat bestuurlijk relevante 
punten zijn? Wat gebeurt er als er in de uiteindelijke management letter informatie 
staat die niet bij de raad bekend is? 
 
College: 
Weth. Van Zeeland: In het verleden was er werkgroep financiën, deze is stille dood 
gestorven. De exacte reden hiervan is niet bekend bij de wethouder.  
Vd Berg: De rechtmatigheid zal via een adviesnota gecommuniceerd worden naar 
de raad. De boardletter bevat openbare info en deze gaat naar de raad- en 
commissieleden. De managementletter zal niet meer rechtstreeks naar de raad 
gaan omdat hier vertrouwelijke info in kan staan. De managementletter kan wel 
opgevraagd worden indien hier behoefte aan is. 
De accountant bepaalt de bestuurlijk relevante punten voor de boardletter. 
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Herziening financieringsafspraken gemeente - Stichting Golfbaan 
(voorbereiden besluitvorming - portefeuillehouder Bankers) 
 
Procesconclusie: Niet rijp voor de raadsvergadering van 26 oktober 2023 
 
Toezeggingen: Wethouder Bankers zegt toe dat er in het voorjaar een nieuw 
voorstel zal liggen, ruimschoots voor de nieuwe financiering. 
 
Opinie: 
Eerste termijn: 
Mevr. Van Berlo (VVD): VVD wil graag mogelijkheid bespreken of werkgroep 
opgesteld kan worden waardoor we zsm van dit hoofdpijndossier af kunnen? Wat 
vindt rest van de raad en de wethouder hiervan? 
 
Dhr. Van den Berg (D66): Financiële situatie is veranderd (herfinanciering met daar 
bijbehorende hoge rentes). Wie gaat dit betalen? Hebben we met dit voorstel een 
structurele oplossing bereikt? We zijn toe aan een echte oplossing, met de 
gebruikelijke procedures die daarbij gelden. 
Scenario 1 en 2 zijn voortzettingen zoals het nu is. Dit is geen structurele 
oplossing? Denkt wethouder hiermee structurele oplossing gevonden te hebben? 
 
Dhr. Remmers (SGB): Dossier golfbaan is al meerdere keren voorbij gekomen in 
deze raad. Afhankelijk van het scenario dat wordt gekozen zijn de gevolgen en 
kosten voor de gemeente aanzienlijk. De Golfbaan wil vasthouden aan vast bedrag 
en dreigen met bindende erfpacht-taxatie. Deze zal grote kans maken van slagen. 
Jaarlijkse kosten na deze taxatie zijn dan in de orde van grootte van 200k€ per jaar. 
Hier moeten we nu aan denken, zolang we het over deze 4 scenario’s hebben. 
Wanneer dit voor de resterende pachtperiode (85 jaar) zou moeten gelden, dan 
hebben we het over 17 mljn€. De huidige cijfers geven volgens de RIN een te 
rooskleurig beeld omdat corona een positieve invloed zou hebben gehad op de 
resultaten. De golfbaan wil een situatie creëren met lagere jaarlijkse pacht, 
waardoor winst gemaakt kan worden. Kort door de bocht: 200k€ per jaar betalen 
aan sportvereniging die 200k€ winst wil maken? Nota bene een sportvereniging 
waarvan minder dan 35% van de deelnemers uit Gemert-Bakel komt. Nog korter 
door de bocht: 85% van ons geld gaat naar golfers uit andere gemeenten.  
Een aantal weken geleden werd gesproken over De Fuse Bakel, dit zou te duur 
zijn. Dit is een fractie van wat er voornemens is om aan de golfbaan uit te geven. 
Dit is volgens SGB onacceptabel. Samenvattend: de kosten zijn te hoog, en het in 
stand houden van de golfbaan is veel te duur. SGB ziet geen goede oplossing en 
elk besluit voelt als een teleurstelling voor elke belastingbetaler. 
SGB wil graag voor de raadsvergadering van 26 oktober een beter voorstel op tafel. 
 
Dhr. Vroomans (Politiek Op Inhoud): De golfbaan draait zwarte cijfers. Dit komt 
mede door de manager / directie en het team. Het gevoel van de inwoners snapt 
Politiek Op Inoud ook: geen geld voor de Fuse, maar wel geld voor de golfbaan? 
Financiële realiteit van de golfbaan: uitgewerkt in 4 scenario’s. 
Maar scenario 5 (de stekker er uit trekken) brengt ook veel kosten met zich mee. 
Lening moet gewoon betaald worden + afboeken. Dit is geen optie. 
Continuïteit van de golfbaan moet geborgd worden. Dit zijn extra kosten die er bij 
komen. Opbrengst is vergelijkbaar met 2022.  
Scenario 3 is voor Politiek Op Inhoud een stap te ver. College komt met voorstel 
om stijging van de rente 50/50 te doen. Politiek Op Inhoud vindt dat de financiële 
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realiteit onder ogen gezien moet worden. POI wil naar zuivere benadering van deze 
financiële situatie. Wat nu in de erfpacht zit (schulden, boetes etc) hoort niet in de 
erfpacht thuis, dit moet schuld zijn van beheersstichting naar de gemeente.  
Huidige schuld is totaal niet meer realistisch, we moeten keuze maken om het af te 
boeken. Wij moeten niet wegkijken van de situatie. Wij moeten de 
verantwoordelijkheid te nemen om af te boeken. Het onderwerp moet serieus 
opgepakt worden. Er is veel geld naartoe gegaan met als resultaat: een heel mooie 
golfbaan met 12 mljn€ schuld. Liggen er mogelijkheden om een extra economische 
impuls te geven om door te continueren?  
Wat zijn de ideeën van het college hieromtrent? Wat is reflectie van wethouder 
hierop? Het voorliggende voorstel zal door Politiek Op Inhoud geamendeerd 
worden. Het is echt financiële waanzin, als we 50/50 rente gaan afhandelen, dit is 
raadsonwaardig. 
 
Dhr. Van Lieshout (DP): Golfbaan is een gevoelig dossier in Gemert-Bakel. DP is 
tevreden dat het collegevoorstel 4 scenario’s bevat waar uit te kiezen valt.  
DP heeft desondanks twijfels over voorgestelde scenario’s, dit zijn allemaal tijdelijke 
oplossingen waar gemeente en golfbaan niet op lange termijn bij zijn gebaat. Wij 
achten kans groot dat golfbaan over enkele jaren weer terug komt naar de raad. 
De gewenste duidelijkheid wordt niet aan de inwoners geboden door de 
voorliggende scenario’s. DP vindt dit voorstel nog niet rijp is voor behandeling in de 
raad. DP ziet hernieuwde voorstel met vertrouwen tegemoet. DP vindt dat integriteit 
van Weth. Bankers buiten kijf staat. 
 
Dhr. Janszen (CDA): In 2008 en 2009 is aanleg IGP gestart, met daarbij de 
golfbaan. Dit is een aanwinst voor de gemeente. Alle voorgaande gemeenteraden 
hebben de besluiten genomen, met de kennis van dat moment. Soms moet er 
gereflecteerd worden (corona, huidige rente etc.), dit kan gebeuren. CDA ziet dat er 
zowel door de golfbaan als door het college hard gewerkt is voor de voorstellen die 
voorliggen. Er zijn verschillende belangen: de uitbater wil beste voor het bedrijf,  het 
college wil het beste van twee werelden en de raad kijkt met bril vanuit 
gemeenschap. Het knelt, het is een ingewikkeld dossier.  
De diverse scenario’s begrijpen we, maar zijn geen oplossing. Er moet een 
structurele oplossing komen. Dit is misschien het moment dat we als gemeente de 
pijn moeten pakken, momenteel staan we er financieel gunstig voor, dus zou dit het 
juiste moment moeten zijn. De integriteit van de wethouder staat niet ter discussie. 
 
Dhr. Van den Heuvel (LR): we moeten er vanaf dat dit onderwerp telkens terug 
komt. Alle vier de voorliggende scenario’s zijn kwaden. We moeten kiezen voor het 
minst kwade. LR is voor structurele oplossing. Het nieuwe voorstel moet een 
gezond en redelijk voorstel zijn. Kijk ook naar de kansen en mogelijkheden in dit 
prachtige gebied. LR staat volledig achter de wethouder en achter het voorstel dat 
er ligt. Een wethouder besluit nooit iets, een wethouder legt een voorstel voor, de 
raad neemt het besluit. 
 
College: 
Wethouder Bankers: Het college heeft nadrukkelijk gekeken met bril van de 
inwoners om het financiële risico te beperken, met in het achterhoofd het risico van 
eventuele arbitrage. 
De oproep om een werkgroep op te richten, dat laat ik aan de raad.  
Het college is van mening dat het scenario 2 een structurele opmerking kan zijn. De 
golfbaan heeft de afgelopen jaren laten zien dat ze wel degelijk positieve cijfers 
kunnen draaien. Met deze zwarte cijfers moet er ruimte zijn en blijven om zaken op 
te vangen. Er is een afspraak dat wanneer er zwarte cijfers gehaald worden, deze 
liquide middelen naar de gemeente zullen vloeien. Dit is in die periode niet 
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gebeurd. Dit heeft o.a. te maken met de corona-perikelen. Dat deel zou op korte 
termijn aflosbaar moeten zijn.  
 
 
Tweede termijn: 
Dhr. Vd Berg (D66): Welke variant er ook gekozen wordt, het kost de gemeenschap 
altijd geld. We moeten oplossing kiezen die het minste geld kost (ook voor de lange 
termijn). Niets kan ons garanderen dat de huidige zwarte cijfers blijven. Volgens 
D66 gaan alleen variant 3 of 4 gaat richting structurele oplossingen. Variant 1 en 2 
niet. 
 
Mevr. Van Berlo (VVD): blij te horen dat veel fracties graag een structurele 
oplossing willen. De pachtsom mag elke 5 jaar herzien worden. Kunnen wij zeggen 
dat de pachtsom niet meer aangepast wordt? Want nu komt dit elke 5 jaar terug. 
Vooralsnog gaat VVD voor scenario 1. Niet rijp voor de raad is voor VVD ook een 
oplossing. 
 
Dhr. Vroomans (POI): wat zien de andere fracties nog als risico bij optie 2 en 4? 
Politiek Op Inhoud  ziet niet dat er over een half jaar een andere mogelijkheid ligt.  
Oproep: het taxatierapport zou ik graag openbaar willen laten maken. Politiek Op 
Inhoud vind dat de inwoners hier recht op hebben. Vraag van wethouder om hierop 
te reageren. 
Wanneer we zo weinig mogelijk geld willen kwijt raken dan zal dat nu even pijn 
doen, zodat we op de middellange termijn geld terug krijgen. Oproep aan college:  
Golfbaan hoort niet bij lokale overheid thuis, zowel voor belangen van inwoners als 
voor belangen van golfbaan zelf 
 
Dhr. Janszen (CDA): wij hebben vertrouwen inde golfbaan en in wethouder 
Bankers dat er een goed voorstel naar de raad komt. Een werkgroep oprichten daar 
zien wij het nut niet van in. We moeten wel voorkomen dat we elke 5 jaar deze 
gesprekken opnieuw voeren.  
 
Dhr. Van den Heuvel (LR): LR wil graag de toezegging van de wethouder om 
onderzoek te doen naar structurele oplossing. Hoe denkt wethouder dit op te gaan 
pakken, en hoe zit het dan met de planning? 
 
College: 
Wethouder Bankers: 
Het vastleggen van de pachtsom, dit is mogelijk. Dit zou dan contractueel 
vastgelegd kunnen worden.  
Op het taxatierapport ligt momenteel geheimhouding i.v.m. bedrijfsgevoelige 
informatie. NGHF heeft een interessant rapport met o.a. pachtprijzen van alle 
golfbanen in NL, waarin erfpacht van de diverse golfbanen uitgelegd worden. 
Dhr. Vroomans (Politiek Op Inhoud): De taxatie gaat om publiek geld, daarom vindt 
Politiek Op Inhoud dat het taxatierapport openbaar gemaakt moet worden 
 
Stemming: 
Politiek Op Inhoud: wel rijp voor de gemeenteraad 26 oktober 2023 
DP: niet rijp voor de gemeenteraad 26 oktober 2023 
CDA: niet rijp voor de gemeenteraad 26 oktober 2023 
LR: niet rijp voor de gemeenteraad 26 oktober 2023 
VVD: niet rijp voor de gemeenteraad 26 oktober 2023 
SGB: niet rijp voor de gemeenteraad 26 oktober 2023 
D66: niet rijp voor de gemeenteraad 26 oktober 2023 
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Zienswijze ontwerp gewijzigde GR MRE (voorbereiden besluitvorming - 
portefeuillehouder Bankers) 
 
Procesconclusie: Hamerstuk voor de raadsvergadering van 26 oktober 2023 
 
Toezeggingen: Wethouder Bankers komt schriftelijk terug op vraag van DP over 
adviesbureau. 
 
Opinie: 
Eerste termijn: 
Dhr. Vd Elsen (DP): Er is een onderbouwing nodig van deskundig bureau. Waarom 
is dit deskundig bureau nodig en wie betaalt dit? Oproep aan het college: binnen 
nieuwe voorstel worden stimuleringsfondsen genoemd met verplichte bijdrages. 
Houd hierbij de belangen van Gemert-Bakel goed in de gaten, zodat we niet alleen 
meebetalen aan de belangen van andere gemeentes. 
 
Dhr. Vroomans (Politiek Op Inhoud): Er zijn goede ontwikkelingen bij deze 
zienswijze. In de adviesnota wordt gesteld dat de adviesraad is bedoeld om onze 
wensen en bedenkingen inz. bevoegdheden kunnen uiten. Echter een adviesraad 
is iets meer dan alleen maar wensen en bedenkingen (art. 24a). Het bestuur moet 
met voorstel komen hoe adviesraad gaat acteren. Wat de bevoegdheden zijn, hier 
moeten dan weer alle raden hun wensen en bedenkingen op geven.  
Concluderend een goede ontwikkeling bij MRE, Politiek Op Inhoud hoopt dat dit 
ook bij GR Blink gaat gebeuren. 
 
Dhr. Remmeers (SGB): De adviesfunctie van raadstafel 21 is prima aanvulling op 
de regeling. 
 
Dhr. Vd Heuvel (LR): LR is zeer content met voorstel. 
 
Dhr. Vd Berkmortel (CDA): Raadstafel 21 krijgt adviesrol, maar de uiteindelijke 
besluitvorming blijft in de raad. 
 
College: 
Wethouder Bankers: 
Vraag van dhr. Van de Elsen zal schriftelijk beantwoord worden. 
Het stimuleringsfonds is een innovatiefonds waar bedrijven uit Gemert-Bakel ook 
aan meedoen, deze gelden kunnen overal landen binnen MRE. 
 
 

8 
 

Zienswijze ontwerp GR VBRZO (voorbereiden besluitvorming - 
portefeuillehouder van Veen) 
 
Procesconclusie: Hamerstuk voor de raadsvergadering van 26 oktober 2023 
 
Toezeggingen: - 
 
Opinie: 
Eerste termijn: 
Mevr. Van Berlo (VVD): Kan portefeuillehouder uitleggen waarom er niet wordt 
gekozen voor een adviescommissie? In de GR ligt de mogelijkheid voor om overal 
adviescommissies aan te stellen. Waarom wel adviescommissie op gebied van 
financiën? 
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College: 
Dhr. Van Veen: het voorstel is om de financiën op te nemen, maar als er volgens 
de raad een andere manier ingevuld moet worden dan kan dit. 
Voor veiligheidsrisico ligt dit wat ingewikkelder, het gaat over het veiligheidsdomein. 
Hier zitten stukken achter waar de raad niet over gaat. Financiën is het sluitstuk wat 
in de commissie / raad terugkomt 
 
 

9 
 

Derde wijziging APV in verband met Omgevingswet (voorbereiden 
besluitvorming - portefeuillehouder van Veen) 
 
Procesconclusie: Hamerstuk voor de raadsvergadering van 26 oktober 2023 
 
Toezeggingen: - 
 
Opinie: 
Eerste termijn: 
- 
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RIN Uitvoeringsprogramma Integrale Veiligheid Gemert-Bakel 2023-2024 
(initiatiefnemer raadslid dhr. Coopmans - portefeuillehouder Van Veen). 
 
Toezeggingen: Burgemeester van Veen zegt toe dat er een informatieavond voor 
de raad wordt georganiseer met politie / boa’s / wijkagenten etc. 
 
In de raadsvergadering van 21/9 heeft de heer Coopmans (DP) gevraagd de RIN 
uitvoeringsprogramma Veiligheid Gemert-Bakel te agenderen voor een commissie. 
 
Onder leefbaarheid in het uitvoeringsprogramma 23-24 staat onder Leefbaarheid 
het volgende: 
• Drugsoverlast locaties in kaart brengen en aanpakken 
• Samenwerking tussen politie en boa’s structureren en uitbreiden 
• Jonge aanwas (jeugd) in kaart brengen en overlast monitoren in samenwerking 
met ketenpartners 
• Zichtbaarheid boa’s vergroten in de kernen en wijken 
 
De Dorpspartij wil graag een toelichting op hoe we de boa's en politie niet alleen 
zichtbaarder gaan maken in het straatbeeld maar ook hoe we het directe contact 
tussen burger en wetsdiender gaan herstellen. Tevens willen we inzicht in de 
personele capaciteit en hoe de verdeling is tussen bureau en straatwerk. 
De Dorpspartij wil graag een toelichting op het tot nu toe gevoerde drugsbeleid 
betreffende het opsporen en tegengaan van straatverkoop van drugs. 
 
Eerste termijn: 
Dhr. Coopmans (DP): op de agenda geplaatst n.a.v. enkele recente gebeurtenissen 
op o.a. Bakel kermis waar openlijk drugs werd verkocht door bepaalde types.  
Hier moet een goed beleid op komen. We hebben een goed beleid op wiet / 
drugspanden. Maar we willen ook graag een actief beleid op drugs(handel). We 
zien op een dergelijke kermis nauwelijks boa’s / handhaving. 
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Hoe kijkt de burgemeester naar een repressiever beleid? Hebben we capaciteit / 
mensen / gereedschappen hiervoor? 
 
Dhr. Vroomans (Politiek Op Inhoud): deelt de zorgen van Dhr. Coopmans. Echter is 
het wat gecompliceerder dan alleen een wijkagent of een BOA. We moeten meer 
werk maken van jongerenwerkers / jeugd. Wij moeten proberen om de jongeren te 
gebruiken (hoe moeilijk dat ook is). Het probleem is groter dan alleen bij de jeugd, 
het gebeurt ook bij volwassenen. Het is belangrijk dat we hier iets mee doen. We 
moeten veel meer geld investeren in preventie.  
 
Dhr. vd Berg (D66). Het probleem moet aangepakt worden.  
 
College: 
Burgemeester van Veen: Het is een groot en maatschappelijk thema, het leent zich 
niet voor een commissievergadering. Belangrijkste onderdeel: Melden van dit soort 
zaken. Er komen weinig meldingen binnen van drugs-overlast / dealen. Het melden 
moet echt omhoog. Er lijkt een soort zwijgcultuur te zijn. Oproep aan alle inwoners 
van Gemert-Bakel, informeer de politie. 
De gemeente heeft op dit moment 5 wijkagenten en 1 expert-wijkagent. 80% van 
hun tijd zijn ze op straat en in de wijk. Afgelopen periode is wat meer verloop, maar 
ze zijn overal en ook bij de gesprekken met de burgemeester. Veel gesprekken 
over overlast gevende jeugd, drugsdealen etc. Wijkagenten zijn hier altijd bij 
betrokken. 
Blauwe boa’s: wij willen dat ze zichtbaar zijn in de wijk. Er zijn op dit moment maar 
2 blauwe boa’s (+2 vacatures). Blauwe boa’s hebben mooie ambities, ze willen 
graag doorstromen tot politie. Veel moeite om blauwe boa’s vast te houden, omdat 
ze graag willen doorgroeien. Ik kan geen garantie geven dat de blauwe boa’s overal 
zijn en zichtbaar zijn.  
 
Dhr. Coopmans (DP): de inwoners komen pas in contact met de boa’s als ze een 
overtreding begaan. Het contact met de inwoners is er niet. 
 
Burgemeester van Veen: deze indruk heb ik totaal niet. 32000 inwoners, daar 
weten er zeker een aantal van wie de wijkagenten zijn in hun wijk. De wijkagenten 
zijn zichtbaar (o.a. via de website etc). Inwoners maken gebruik van de wijkagenten 
wanneer daar aanleiding voor is. 
 
Dhr. Vroomans (Politiek Op Inhoud): het is een goed idee dat de wijkagenten eens 
bij de gemeenteraad komen praten over hun activiteiten (bijv. bij een 
beeldvormende avond). 
 
Burgemeester van Veen:. Dit soort avonden hebben we in het verleden ook al 
vaker gedaan. We willen dit graag organiseren, maar dan moeten er wel concrete 
vragen zijn.  
 
Er is altijd verbetering mogelijk: o.a. capaciteitsinzet, maar ook verdeling. Op 
bepaalde hotspots zijn meer wijkagenten aanwezig dan op anderen. Oproep aan de 
inwoners: Melden, melden, melden… dat is het meest belangrijk.  
 
Dhr Coopmans (DP): de inwoners melden niet meer omdat ze denken dat er niets 
met de melding gedaan wordt. 
 
Tweede termijn 
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Dhr. Coopmans (DP): kunnen wij ook meer capaciteit krijgen uit Helmond 
/Eindhoven als wij vinden dat we extra inzet nodig hebben? (vice versa is dat wel 
het geval). 
 
Dhr.Vroomans (Politiek Op Inhoud): De eerste stap is dialoog. Een informatie-
avond met de gemeenteraad daar ben ik voorstander van. Bij een dergelijke avond 
zouden we aan de agenten en boa’s kunnen vragen wat ze missen en wat hebben 
ze nodig van ons. 
 
Dhr. Van de Heuvel (LR): wat doen we op dit moment om bij de mensen duidelijk te 
maken dat de meldingen er moeten komen? Welke procedures lopen hier voor?  
 
Dhr. Van Loon (CDA): Er is een handelingskader lachgas, wordt er momenteel 
gehandhaafd op lachgas? 
 
Wethouder: 
Burgemeester Van Veen: 
Onze politie wordt NIET weggetrokken vanuit Gemert. Het probleem is: zijn de 
mensen voldoende zichtbaar bij drugsdelicten. 
Het maken van een melding is heel simpel: 06-nummer, meld misdaad anoniem, 
overal waar ik kom vertellen we mensen dat ze moeten melden. Er moet niet 
gesteld worden dat politie bij evenementen in Gemert-Bakel niet komt. Bij grote 
evenementen komt versterking uit Helmond / Eindhoven. 
 
Er zal een avond georganiseerd worden met blauwe / groene boa’s wijkagenten en 
politie om de gemeenteraad bij te praten. 
 
We moeten mensen het gevoel geven dat ze veilig zijn wanneer ze melden.  
 
Handelingskader lachgas is aanwezig. Er zijn nog geen meldingen van waarbij 
mensen zijn gepakt.  
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Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.35 uur 

 


